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Izdanje za decembar  2019.godine 

 

Usvojen budžet grada za 2020.godinu 

 

Odbornici Skupštine grada Prijedora 

usvojili su  budžet grada za 2020. godinu u 

iznosu od 44.612.113 KM.Za budžet je 

glasalo 28 odbornika, a dva su bila 

suzdržana. 

Načelnica Odjeljenja za finansije grada 

Prijedora Biljana Malbašić rekla je da ne 

može u ovom trenutku reći kako će se na 

budžet odraziti to što je usvojeno više od 

70 amandmana i što je sada daleko od 

predloženog. 

 „Jako mi je žao što nismo imali dovoljno 

razumijevanja da se zadržimo u okviru 

odluke o izvršenju budžeta koja je 

usvojena jednoglasno u kojoj se govori da 

određene pozicije i stavke treba da se 

raspoređuju po postojećim pravilnicima i 

kriterijima“, rekla je Malbašićeva. 

Gradonačelnik Prijedora Milenko Đaković 

rekao je da su poslije amandmana znatno 

izmijenjene osnovne stavke koje je 

predložila Gradska uprava i da je budžet 

usvojen bez obzira na pokušaje da se utiče 

na to da bi ostale stavke u budžetu bez 

kojih se otežano funkcioniše. 

„Posebno otežane stavke su što je izuzetno 

ili gotovo do nule dovedena stavka rezerva 

gradonačelnika koja je služila za vanredne 

situacije koje se ne mogu predvidjeti 

budžetom, a možda su čak, kad se sve 

obračuna, neke stavke otišle u minus“, 

naveo je Đaković. 

 

Utvrđena stopa za oporezivanje 

nepokretnosti  

 

Odbornici Skupština grada Prijedora 

utvrdila su poresku stopu za oporezivanje 

nepokretnosti u 2020. godini u visini od 

0,18 odsto, a za oporezivanje nepokretnosti 

u kojima se neposredno obavlja proizvodna 

djelatnost u visini od 0,10 odsto.Obje 

osnovice na nivou su ovogodišnjih. 

 

Podržan Plan rada gradonačelnika za 

2020. 

  

Odbornici Skupštine grada Prijedora 

usvojili su  plan rada gradonačelnika i 

Gradske uprave Prijedor za 2020. godinu s 

21 glasom za i dva suzdržana. 

 „Najvažnija planirana aktivnost je da se 

nakon usvajanja budžeta za 2020. godinu 

tokom njenog trajanja ostvari budžetska 

stabilnost i sve njegove planirane 

komponente - da budžet  bude i socijalni i 

razvojni. Budžet mora ostati stabilan, što 

će omogućiti dalju realizaciju 

višegodišnjih kapitalnih projekata“, rekao 

je Đaković u obraćanju odbornicima. 

On je naglasio da su projekti modernizacije 

putne i željezničke mreže na području 

Prijedora najavljeni kao dio investicionih 

projekata sa republičkog nivoa i da se 

očekuju dalje aktivnosti na realizaciji 

ugovora na izgradnji auto-puta Banjaluka - 

Prijedor. 

Đaković je naglasio da je za iduću godinu 

izvjesna realizacija osam velikih 

infrastrukturnih projekata ukupne 

vrijednosti 12.658.000 KM, a da se 

nastavlja i realizacija projekata započetih u 

ovoj godini čija ukupna vrijednost je oko 

19 miliona maraka. I jedni i drugi 

finansirani su dijelom iz lokalnog budžeta, 

a dijelom iz eksternih izvora.Za iduću 

godinu Đaković je 

najavio reviziju postojeće ili 

izradu nove strategije razvoja grada, kao 

i donošenje plana kapitalnih investicija za 

naredni trogodišnji period. 

 Odbornici Skupštine grada Prijedora 

usvojili su i odluku o osnivanju odbora za 

saradnju sa dijasporom na inicijativu 

odborika DF-a Mirsada Duratovića. 

  

On je rekao da je to privremeno radno 

tijelo koje će funkcionisati do osnivanja 
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stalnog radnog tijela odnosno kancelarije 

za dijasporu kakva, prema njegovim 

riječima, postoji u mnogim lokalnim 

zajednicama.Za inicijativu je glasalo 18 

odbornika, a četiri su bila suzdržana.Odbor 

će činiti sedam članova iz reda odbornika 

Skupštine grada Prijedora. Zadatak ovog 

tijela je da uspostavi kontakte 

sa građanima koji žive u inostranstvu i da 

prijedloge, za koje ocijeni da su 

opravdani, dostavlja skupštini. 

 

Radno vrijeme nedjeljom 

 

Odbornici Skupštine grada Prijedora 

usvojili su odluku o određivanju radnog 

vremena pravnim licima i preduzetnicima 

koji obavljaju trgovačku, zanatsku i 

uslužnu djelatnost na području grada 

Prijedora.NJome je bio predviđen rad 

nedjeljom od 8.00 do 16.00 časova, ali su 

odbornici to skratili na radno vrijeme od 

8.00 do 13.00 časova. 

Većina odbornika koji su diskutovali o 

ovoj tački, a diskutovali su predstavnici 

gotovo svih parlamentarnih stranaka, 

izjasnili su se protiv rada nedjeljom, 

navodeći da je to s ciljem omogućavanja 

vremena radnicima za porodicu, za odmor i 

za privatni život, ali ipak nisu donijeli 

potpunu zabranu rada nedjeljom. 

Novo radno vrijeme nedjeljom odnosi se 

na trgovine na malo prehrambenim, 

neprehrambenim proizvodima, korištenim 

vozilima, cvijećem i pogrebnom opremom, 

te kioske i autopraonice.Predloženim 

tekstom bila je obuhvaćena i proizvodna 

djelatnost, ali je to na zahtjev odbornika 

izostavljeno, kao što je izbrisana i obaveza 

dragstora da rade 24 časa, a data im 

mogućnost da rade neprekidno.Nadzor i 

kontrolu provođenja odredbi ove odluke 

vršiće samo tržišna inspekcija, a ne i 

komunalna policija kako je u predloženom 

tekstu bilo predviđeno, a kazne za 

neisticanje i nepoštovanje radnog vremena 

kreću se od hiljadu do 3.000 KM za pravna 

lica odnosno 500 do 1.500 KM za 

odgovorno lice u pravnom licu i za 

preduzetnike.Ovom odlukom uređuje se 

radno vrijeme u radne dane i nedjelju, dok 

se radno vrijeme u dane državnih praznika 

određuje se u skladu sa Zakonom o 

praznicima Republike Srpske.  

 

Vatrogasni dom Kozarac 

 

Gradonačelnik Prijedora Milenko Đaković 

je obišao radove na  izgradnji  novog 

vatrogasnog doma u Kozarcu. Riječ je o 

objektu koji se gradi za potrebe tamošnjeg 

Dobrovoljnog vatrogasnog društva , koje je  

jedno od dva najstarija takva društva na 

prostoru bivše države Jugoslavije. 

„ Ovo je Društvo opremljeno kvalitetnom 

opremom i ljudstvom , ali do sada nisu 

imali svoj prostor da odlože tehniku koja 

se ne upotrebljava , kao i prostorije za 

brojne aktivnosti članstva“, istakao je 

Đaković. 

On je dodao da je do sada u izgradnju 

objekta uloženo oko 180.000 KM i da su 

sredstva investirali, pored Ministarstva za 

izbjegla i raseljena lica Federacije BiH, 

građani  i dijaspora. 

„ Sada se priključio i grad Prijedor sa 

100.000 KM  za dalju izgradnju 

Vatrogasnog doma i očekujemo da će već 

u idućoj godini ovaj dom biti u punoj 

funkciji. Ovo je jedan lijep primjer 

saradnje u realizaciji jednog značajnog 

projekta i za vatrogasce i za građane sa 

ovog područja  “, rekao je Đaković. 

Odbornik Mesud Trnjanin je istakao da su 

vatrogasci raznim donacijama mještana 

koji rade u inostranstvu dobili kvalitetnu 

opremu.  

„ To je opredijelilo mještane Kozarca da se 

dobrovoljno priključe ovom vatrogasnom 

društvu , da se obuče i ono što je bilo 

najkritičnije bio je prostor gdje bi mogli 

kvalitetno spakovati tu svoju opremu i gdje 

bi mogli biti u pripravnosti, djelovati i 

raditi“, rekao je Trnjanin. 

On je dodao da je pokrenuta velika akcija 

da se ovaj centar uskoro i  završi i da je  

Skupština grada Prijedora  rebalansom 

budžeta za ovu godinu obezbijedila 

100.000 KM. 
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„ Zahvalni smo gradonačelniku i 

odbornicima koji se podržali ideju 

odbornika sa ovog područja da se nastavi i 

završi ovaj projekat, a posebno jer je 

odlukom o usvajanju novog budžeta 

predviđeno dodatnih 100.000 KM za 

2020.godinu i mislimo da je ovo što je 

prebačeno i što je planirano biće dovoljno 

da se ova oprema smjesti i da vatrogasci 

nastave svoje aktivnosti“, rekao je 

Trnjanin. 

Komandir jedinice Dobrovoljnog 

vatrogasnog društva Kozarac Mustafa 

Fazlić je potvrdio da je za 77 pripadnika 

ove jedinice prva misao-vatrogasni dom. 

„ To će biti mjesto gdje se smješta 

vatrogasna oprema i obučava ljudstvo koje 

se psihički i fizički  treba pripremiti za ono 

što ih čeka u eventualnoj intervenciji“, 

rekao je Fazlić.  

 

Donirano vozilo  za GU 

 

Savjetnik ministra saobraćaja i veza 

Borislav Bojić uručio je  u Prijedoru 

polovno terensko vozilo“ volksvagen 

amarok“ gradonačelniku Prijedora Milenku 

Đakoviću za potrebe u radu Gradske 

uprave Prijedor. 

 

 
 

„U ime ministarstva saobraćaja i veza i 

ministra Neđe Trninića sa zadovoljstvo 

smo isporučili ovo vozilo Gradu ,a oni će 

da opredijele njegovu namjenu prema 

potrebama službi kojih vjerovatno i ovo je 

mali , skromni doprinos da se u oblasti 

gdje bude procijenjena potreba , koristi 

ovakva vrsta vozila“, rekao je Bojić. 

Gradonačelnik Prijedora Milenko Đaković 

je zahvaljujući se na ovoj vrijednoj 

donaciji istakao da je vozni park značajno 

ojačan i jednim ovakvim terenskim 

vozilom. 

„Ono će biti korisno za rad na terenu širom 

grada Prijedora , posebno u našim brdskim 

krajevima i ja se zahvaljujem ministarstvu 

saobraćaja i veza i Vladi RS za ovaj dar 

koji nam je uručen“, rekao je Đaković. 

 

Postavljen kamen temeljac za izgradnju 

novog proizvodnog pogona 

 

 U Prijedoru je postavljen kamen temeljac 

za izgradnju novog proizvodnog pogona u 

oblasti mašinske obrade metala odnosno 

inoksa. 

 Gradonačelnik Prijedora Milenko Đaković 

izjavio je da se radi o firmi „CNC Pauer“ 

koja je izrasla iz perspektivne firme „Budo 

inoks“ koja će na ovoj lokaciji izgraditi 

najprije halu od 800 kvadratnih metara sa 

krajnjim ciljem da se proizvodnja proširi 

na 2.000 kvadrata. 

 

 
 

„ Postepeno se popunjavaju kapaciteta u 

Industrijskoj zoni Ceplak i ovo je treći 

temelj u ovoj godini. Ostalo je par parcela i 

vjerujemo da ćemo i za to preostalo 

zemljište dobiti poslovne partnere koji će 

graditi nove objekte. Time bismo 

zaokružili kompletnu cjelinu ove 

industrijske zone, osim elemenata 

infrastrukture koji su neophodni“,  rekao je 

Đaković. 

 Vlasnik firmi „Budo inoks“ i „CNC 

Pauer“ Sabahudin Islamoski rekao je da 

mu je uručena i  građevinska dozvola i da 
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mu je Gradska uprava izašla u susret i 

prilikom formiranja cijene zemljišta koje je 

kupio i prilikom administrativnih poslova. 

 „U naredne dvije godine planiramo  da 

završimo halu, postaviti nove mašine i 

zaposliti 20 radnika. Vrijednost investicije 

za početak je 750.000 KM, a to će se dalje 

proširivati. Novi pogon će se graditi na oko 

800 kvadrata na parceli od 5.200 kvadrata 

koje smo kupili od grada po povoljnoj 

cijeni uz obavezu da zapošljavamo nove 

radnike“, naveo je Islamoski. 

On je dodao da je sva proizvodnja 

planirana za izvoz, na tržišta Evropske 

unije i druga, a da je u drugoj fazi 

planirana izgradnja i druge proizvodne hale 

površine oko 1.500 kvadratnih metara. 

Gradskom odlukom o raspolaganju 

nepokretnostima u svojini grada Prijedora 

pod posebnim uslovima radi izgradnje 

proizvodno-poslovnih objekata i drugih 

objekata cijena kvadratnog metra zemljišta 

se kreće od jedne do osam maraka.  

 

Predstavljen prvi  ŠA stipendista 

 

Studentkinja  Dajana Nedić iz Kotor 

Varoša postala je  prvi ŠA stipendista  , 

saopšteno je iz  Udruženja ŠA Fest.Riječ je 

o studentu 4. godine Akademije likovnih 

umjetnosti u Banjaluci. 

 

 
 

„Nakon nimalo jednostavnog zadatka koji 

je imala komisija za izbor stipendiste, 

Udruženje ŠA Fest donijelo je odluku da 

prvu stipendiju Fonda Dalibor Popović 

Mikša dodijeli upravo Dajani Nedić koja je 

svojim radom, društvenim zalaganjem i 

drugim potrebnim kriterijumima konkursa, 

bila ispred ostalih kandidata“, navodi se u 

saopštenju Udruženjea ŠA Fest. 

U ime Udruženja ŠA Fest, stipendiju  je 

uručio Goran Krivić, predsjednik 

Udruženja. 

Inače, ovog  Udruženje je  1. novembra 

ove godine objavilo konkurs za dodjelu 

stipendije studentima fakulteta likovnih 

umjetnosti, a u okviru svoje misije podrške 

mladim, vrijednim i talentovanim 

umjetnicima. 

Udruženje ŠA Fest je svoju humanu  

misiju pomoći mladih umjetnici, započelo 

prošle godine donirajući  saksofon 

Muzičkoj školi „Savo Balaban“ u 

Prijedoru. 

Jedan od ciljeva ŠA Festa, memorijalnog 

koncerta posvećenog prerano preminulom 

frontmenu grupe Tatu i akademskom 

slikaru Daliboru Popoviću Mikši, koji je  

ove godine održan drugi put  u LJetnoj 

bašti u Prijedoru, upravo je  osnivanje 

fonda koji će dati podršku mladim 

umjetnicima, muzičarima i slikarima kroz 

stipendije, donacije, organizacije 

koncerata, izložbe i sl. 

 

Premijerno izvedena „Šovinistička 

farsa“ 

 

Glumački ansambl Pozorišta Prijedor  

premijerno je izveo predstavu 

„Šovinistička farsa“ po tekstu Radoslava 

Pavlovića i u režiji Željka Kasapa.Ovo je 

bila četvrta premijera u ovom pozorišnoj 

sezoni. 

Režiser i glumac Željko Kasap rekao je 

nakon predstave  da je publika toliko 

komunicirala sa glumcima da se činilo da 

su svi zajedno na jednoj velikoj sceni. 

„Prihvatili su i ove naše igre i predstave u 

predstavi i uz to što su se smijali tokom 

predstave nadam se da će se svi zapitati šta 

nam treba šovnizam kada  nam se dešava 

mirni egzodus jer ljudi odlaze i  svi pitamo 

kome onda šovinizam“, rekao je Kasap. 

Glumac Dean Batoz rekao je da po reakciji 

publike vjeruje da će ova predstava imati 

svoj „život“ u publici. 
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 „ Vjerujem da su u  publici bili gledaoci  

koji su  gledali onu staru čuvenu `Farsu` , 

kao i oni mlađi koji nisu imali prilike da je 

vide tako da smo usjeli obje generacije 

potaknuti da se zamisle i da razmisle“, 

dodao je Batoz. 

 U predstavi osim Kasapa i Batoza, igraju i 

Siniša Vučićević, Dubravko Vukadinović i 

Marijana Santrač. 

 

Izbor sportiste 2019.godine 

 

Titula najboljeg sportiste Prijedora u 

2019.godini  pripala je Barbari Čikić , 

članici DŽudo klub „Prijedor“. Priznanje i 

pehar Čikićevoj  uručio  je gradonačelnik 

Prijedora Milenko Đaković  na  50. Izboru 

sportiste grada za 2019.godinu koji je 

poručio da su svi sportisti koji su 

učestvovali na ovoj manifestaciji 

pobjednici. 

„ Ovo je podstrek za sve mlade ljude da se 

bave sportom. Ja svim sportistima, na čelu 

sa Barbarom Čikić, želim čestitati na 

uspjesima postignutim u godini na 

izmaku“, rekao je Đaković. 

Čikićeva je i ranije bila u najužem izboru 

za njboljeg sprotistu ,a njn ovogodišnji 

najbolji rezultaat je da je seniorska 

prvakinja BiH.  

„ Ovo je za mene velika čast, ovaj grad  je 

u mom srcu i volim da se takmičim za 

njega“ kazala je Čikićeva, koja živi i 

trenira  u Holandiji, a nastupa za DŽudo-

klub „Prijedor“. 

Epitet najuspješniji mladi perspektivni 

sportista  ponio je Vuk Zmijanjac , član   

DŽudo -kluba „Kozara Željezničar“ kojeg 

je kao i još deset perspektivnih sportskih 

nada nagradila kompanija Arcelor Mital 

Prijedor. 

Najuspješnija muška ekipa je juniorska 

ekipa  Fudbalskog kluba „Rudar -Prijedor“ 

, a najuspješnija ženska ekipa Stonoteniski 

klub  „Prijedor“. 

 

 
 

Laskavo priznanje najuspješnijeg 

sportskog radnika pripalo je  Mladenku 

Pećancu, a najuspješnijeg sportskog 

trenera, teniskom treneru  Nebojši 

Radetiću. 

Na ovoj svečanosti u čast najboljih 

sportista grada Prijedora dodijeljena su i 

specijalna priznanja  pojedincima i  

sportskim klubovima za doprinos u 

promociji potencijala osoba sa smetnjama 

u razvoju, za medijsku promociju sporta, 

za doprinos u razvoju padobranstva, 

atletike, odbojke, fudbala, rukometa  kao i 

za uspješnu  rukometnu trenersku karijeru. 

Specijalno priznanje za uspješnu 

međunarodnu rukometnu karijeru uručeno 

je Zlatanu Arnautoviću , koji je bio gost 

ovog jubilarnog Izbora sportiste Prijedora. 

Tokom ove svečanosti prikazan je i 

dokumentarni film o istoriji sporta “Bilo 

jednom u Prijedoru“ , a budući da je ovo 

bio 50.jubilarni izbor najboljeg sportiste 

Prijedora među zvanicama je bila 

nekadašnja rukometašica Jadranka  

Daniluk Vukelja,  koja je bila pobjednik 

prvog Izbora sportiste Prijedora  koji je 

održan daleke  1968.godine. 

Organizator manifestacije je i ove godine 

bila lokalna medijska kuća Informativno-

poslovni centar „ Kozarski vjesnik“, a 

pokrovitelj Grad Prijedor.  

 

Za svih 135 prijavljenih studenata 

odobrene stipendije   

 

Grad Prijedor objavio je da je za svih 135 

studenata koji su konkurisali za dodjelu 

stipendija za akademsku 2019/2020. 
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godinu, odobrena stipendija iz budžeta 

grada. 

 Šef Odsjeka za obrazovanje, zdravstvo, 

socijalnu zaštitu i nevladine organizacije 

Grada Prijedora Stevica Dronjak rekao je 

da su svi studenti koji su konkurisali za 

stipendiju ispunili propisane uslove. 

 „U budžetu ima dovoljno novca za ovu 

namjenu, tako da će svi koji su konkurisali 

stipendiju i dobiti“, rekao je Dronjak. 

 On je podsjetio da je novina u odnosu na 

prethodne godine što se po prvi put 

dodjeljuju tri vrste stipendija, i to po 

prethodnom uspjehu, po socijalnom 

statusu i po deficitarnosti zanimanja, te da 

su ovi kriterijumi primjenjivani i na 

učeničke i na studentske stipendije. 

 

 
 

 „Gradonačelnik je  donio novi Pravilnik o 

učeničkim i studentskim stipendijama, a 

njime su prava proširena, kako u odnosu na 

prijašnje konkurse, tako i u odnosu na 

konkurse u drugim lokalnim zajednicama“, 

dodao je Dronjak. 

 Visina mjesečne stipendije za studente 

iznosi 120 KM i isplaćuje se deset mjeseci. 

 Prethodno se na konkurs za učeničke 

stipendije prijavilo 169 kandidata od kojih 

su 73 ostvarila pravo na stipendiju. 

Učeničke stipendije isplaćuju se deset 

mjeseci u iznosu od 70 KM mjesečno.  

 

Organizovan doček Dječije Nove godine 

 

Manifestacijom „ Novogodišnja žurka“  

koju je organizovala Gradska uprava 

Prijedor najmlađi  Prijedorčani dočekali su 

dječiju Novu 2020.godinu na malom 

gradskom trgu. 

U programu ovog tradicionalnog dočeka 

najmlađih Prijedorčana  učestvovali su  

učenici gradskih osnovnih škola , 

pobjednici Dječijeg festivala „ 

Novogodišnje karaoke“ i  Dječijeg vrtića „ 

Radost“. Nije izostalo ni odborjavanje, 

vatromet od konfeta i čestitka 

gradonačelnika  

Milenka Đakovića.  

„ Svoj djeci našeg grada želim srećnu 

nastupajuću godinu  i veselo i bezbrižno 

djetinjstvo. Onim starijim želim puno 

uspjeha u školi ,  da slušaju svoje roditelje 

i da zdravo rastu ovdje u gradu Prijedoru“ , 

poručio  je Đaković.  

Mališanima koji se prisustvovali ovom 

dočeku na malom gradskom trgu 

podijeljeni su paketići koje je pripremila 

Gradska uprava Prijedor uz podršku 

prijatelja dočeka Fabrike keksa „ Mira“.  

 

Gradonačelnik priredio svečani 

novogodišnji prijem -Godina uspješna 

uprkos političkim turbulencijama 

 

Gradonačelnik Prijedora Milenko Đaković 

ocijenio je danas da grad Prijedor uspješno 

završava ovu godinu, iako je, prema 

njegovim riječima, bila i politički 

turbulentna i iako je grad ponovo pogođen 

poplavama koje su nanijele znatnu štetu. 

 „Jako puno poslova je urađeno i zbog 

političkih turbulencija sve je na jedan teži 

način savladano. Ja vjerujem da smo svi 

zajedno na jednom zajedničkom putu 

razvoja našeg grada ka što boljem 

životnom standardu naših građana“, 

poručio je Đaković na tradicionalnom 

novogodišnjem prijemu koji je okupio više 

stotina zvanica. 

 On je naveo da je bilo mnogo projekata u 

infrastrukturi, da su u industrijskoj zoni 

„Celpak“ počela raditi dva nova subjekta, a 

da se četiri nova grade, i da se nastavlja 

naredne godine izgradnja privrednih 

subjekata koji će dalje omogućiti 

zapošljavanje. 

 

_______________________________    
Izdavač: Grad  Prijedor 


